
2022 YILI OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISINDA PAY SAHİPLERİ TARAFINDAN SORULAN SORULAR 

VE SÖZ KONUSU SORULARA İLİŞKİN CEVAPLAR 

Soru 1: Faaliyet Raporunu daha fazla ayrıntı içerecek şekilde; hasılat, FAVÖK, net kar tahminleri gibi 

geleceğe yönelik beklentileri de dahil ederek hazırlayabilir misiniz? 

Şirketimizin Faaliyet Raporu Türk Ticaret Kanunu ve SPK tarafından belirtilen içeriğe uygun olarak 

hazırlanmaktadır. Geleceğe yönelik değerlendirmelerin faaliyet raporunda yer alması ise SPK 

tarafından Şirketlerin tercihine bırakılmaktadır. Gerek Dünya’da gerekse ülkemizde başta enflasyon 

olmak üzere enerji krizi, döviz fiyatlarındaki hareketlilik gibi daha birçok konuda zaman zaman 

ortaya çıkan belirsizlikler Şirketimizin geleceğe yönelik beklentileri ile yıl sonundaki gerçekleşen 

hedefleri arasında farklı sonuçlar çıkması ihtimalini artırmaktadır. Tahminler ile gerçekleşmeler 

arasındaki bu makasın ölçülemeyecek şekilde açılması Faaliyet Raporlarımızda yalnızca ilgili hesap 

dönemine ilişkin yıl sonu ciro tahminlerine yer verilmesine neden olmaktadır. Ayrıca Şirketimizin 

halka açılma sırasında KAP’ta ve internet sitesinde yayınlanan Fiyat Tespit Raporunda 5 yıllık 

projeksiyonu yer almaktadır. 

Soru 2: Yakın zamanda bedelsiz sermaye artırımı gündeminiz de var mı? 

Bedelsiz Sermaye Artırımı ilişkin bir karar alınması durumunda Kamuyu Aydınlatma Platformunda 

yayınlanacaktır. 

Soru 3: Şirketin Yeni Fabrika inşaatı tamamlandıktan sonra deneme üretimi ve sonraki süreç nasıl 

olacak? 

Şirket’in halen devam etmekte olduğu üretimine kesintisiz olarak devam edebilmesi için mevcut 

olan sistemin bir eşini yeni fabrikayı kurduktan sonra deneme çalışmalarına başlanması 

planlanmıştır. Ekipmanların yeni fabrikadan bağımsız olarak denendiği ve üretime hazır hale 

geldiğinde, mevcut fabrikadaki personelin yeni binada çalışmaya başlaması ile beraber yeni 

fabrikanın faaliyete geçmesi söz konusu olacaktır. Yeni seçilen ekipmanlar ile mevcut kapasitenin 

üstüne çıkabilecek bir kurulum planlanmakta olup, mevcut fabrika taşınmadan da bir kapasite artışı 

sağlanacaktır. 

Soru 4: Yeni Fabrikada üretime başlandıktan sonra kapasite artışı ne kadar olacak? 

Yeni fabrika yatırımının tamamlanmasından sonra “Hassas Döküm” tarafında üç yıl içerisinde 

yaklaşık 3 katı kapasite artışına ulaşılması planlanmaktadır. Planlanan kapasite artışında üretim 

yapabilmek için müşteri tedariğinde aksaklık yaşanmaması gerekmektedir. 

Soru 5: KOBİ A.Ş. elinde bulundurduğu payların satışı yapacağı bir takvim var mı? 

KOBİ A.Ş. pay satış yapıp/yapmayacağı veya yapacak ise satış takvimleri hakkında Şirket yönetimi 

bilgi sahibi değildir. Bu durum şirketimizden bağımsız olarak KOBİ A.Ş. yönetiminin vereceği bir 

karardır. 

Soru 6: Şirketin uzun vadeli sürdürülebilirliği için bir çalışmanız var mı? 

Şirketimiz sürdürülebilirliğin sağlanması için özellikle “Hassas Döküm” alanında uzman olan 

Abdurrahman İLERİ’yi 2022 yılında Genel Müdürlük görevine atamıştır. Kurumsal sistem kurma ve 

geliştirme kapsamında Şirketimizin devamlılığını sağlayacak şekilde İnsan Kaynakları Danışmanlığı 

hizmeti de alınmaktadır. Ayrıca Şirketimiz SPK tarafından belirtilen Kurumsal Yönetim Komitesi, 

Riskin Erken Saptanması Komitesi ve Denetim Komitesini de kurmuş durumdadır. 

 



 

Soru 7: Şirket kâr payı dağıtmak yerine paylarını borsada geri alım yapmayı neden tercih etmedi? 

Gelişmiş ülkelerde hisse senedine yatırım yapmanın temel nedenlerinden biri şirketlere uzun vadeli 

ortak olmak, hisse senedi değer artışından faydalanmak ve kâr payı almaktır. Kâr dağıtımı ile pay 

geri alma birbirinden tamamen farklı iki konudur. Pay geri alımı sağlıklı bir fiyat oluşmasına katkı 

sağlamak veya pay fiyatının finansal sonuçlarını yansıtmadığı durumlarda fiyat istikrarı sağlamak 

için başvurulan bir araçtır. Bu nedenle Şirket Yönetimi kâr payı dağıtımına karar vermiştir. Ayrıca 

bu karar Şirket’in yatırımlarının olduğu bir dönemde tüm hissedarların çıkarları düşünülerek alınmış 

bir karardır.  


